



205 SVHC – 4 new SVHC into the Candidate list on 16 January 2020

205 SVHC – 4项高度关注物质於2020年1月16日被添加进候选列表

On 16 January 2020, the European Chemicals Agency (ECHA) included four new substances to the Candidate List.

ECHA 于2020年1月16日把下列4项物质加入候选列表。

Substance 物质	CAS Number CAS 登记号码	SVHC property 高度关注物质属性
Diisohexyl phthalate 二异己基邻苯二甲酸酯	71850-09-4	Toxic for reproduction (Article 57 (c)) 生殖毒性
2-benzyl-2-dimethylamino-4'-morpholinobutyrophenone 2-苄基-2-二甲基氨基-1-(4-吗啉苯基)丁酮	119313-12-1	Toxic for reproduction (Article 57 (c)) 生殖毒性
2-methyl-1-(4-methylthiophenyl)-2-morpholinopropan-1-one 2-甲基-1-(4-甲硫基苯基)-2-吗啉基-1-丙酮	71868-10-5	Toxic for reproduction (Article 57 (c)) 生殖毒性
Perfluorobutane sulfonic acid (PFBS) and its salts 全氟丁烷磺酸(PFBS)及其盐	-	Equivalent level of concern having probable serious effects to the environment (Article 57(f) - environment)

		环境危害 Equivalent level of concern having probable serious effects to human health (Article 57(f) – human health) 人类健康
--	--	----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

Substances listed on the Candidate List carry an immediate requirement for communication where they are present in products imported into Europe in concentrations of 0.1% or more by weight. This requirement exists for substances, mixtures and articles.

These substances may also be recommended for inclusion to the authorization list or become subject to restriction. Once they are on the Authorization List, industry will need permission to continue using the substance after the sunset date.

当入口欧洲的产品含有候选列表里的物质并超过0.1% 产品重量，将需要向ECHA通报或者在供应链内进行信息传递。这些候选列表里的物质也可能被推荐列入授权清单或受到限制。一旦进入授权清单，行业将需要获得许可才能在日落日期后继续使用该物质。

For more details, please contact your Account Manager or +852 2173 8104 / hkmarketing@intertek.com.

有关更多详细资料，请联系您的客户经理或+852 2173 8104 / hkmarketing@intertek.com。